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„Zömében a fagy miatt, a hőmérséklet-ingadozás miatt" – magyarázta Ülkei Erika, az Aqua
Nova Hargita Kft.
menedzser-igazgatója, amikor az utóbbi hetek megszaporodott csőtöréseinek okairól kérdeztük.

  

A csőrepedések és a javítások általában vízszünettel, szolgáltatás-kieséssel is járnak, s az sem
titok, hogy egyik javítás egy másikat is generálhat. Például a II. Rákóczi Ferenc utcában (a
Kossuthtól az Éltetőkút utcáig tartó szakaszon) több javítás utáni javítást is kellett végezni,
eddig összesen több mint harminc méter vízvezetéket kellett kicserélniük a szakembereknek.

        

Fotó: Kakasy Botond
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A Függetlenség sugárút Bethlen-lakótelepi szakaszán is három helyen kellett csövet cserélni,. A
Bethlen Gábor utca sem maradt szárazon, ráadásul a kiszivárgott víz sok helyen ráfagyott az
úttestre és nehézséget okozott
az autósoknak. Ülkei arra is felhívta a figyelmet, hogy nemcsak a közhálózaton, hanem a
fővezetéktől a fogyasztóig tartó csöveken is lehet meghibásodás, ezért ajánlott a rendszeres
ellenőrzés, mert előfordulhat, hogy a víz a talajba szivárog, de azt már fogyasztásként méri az
óra.
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